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Beste Raadsleden,

Ik wil het met u hebben over het Haarlemse Probleem. Wethouder Litjens van Amsterdam 
verwoorde het Haarlemse Probleem zo: 
“Haarlemmers verstoppen Amsterdam met hun auto’s. Amsterdammers pakken wel het 
Openbaar Vervoer, maar de forenzen verstoppen onze stad met hun auto’s.”. 

Nou sprak hij over alle forenzen uit de regio, maar feit is wel dat Haarlemmers massaal op de A9 in 
de file staan naar Amsterdam. En ‘s avonds loopt het vast naar en vooral ook in Haarlem. Een flink 
Haarlems bereikbaarheidsprobleem waar de Structuurvisie te weinig mee doet.

Maar eerst wil ik vooral aangeven wat we als ROVER wél goed vinden aan deze Structuurvisie. 
Want dat is namelijk best veel. We vinden zelfs heel veel goed.

Goed vinden we dat Haarlem inspringt op de trend van verblijven en ontmoeten op straat. Een 
landelijke trend overigens. Shoppen, straatfeesten, terrasjes, koffiezaakjes, werkbesprekingen. Dit is
wat Haarlemmers willen. Dit is het nieuwe werken en verblijven. Rover ondersteunt dan ook van 
harte de focus op voetganger, fiets en openbaar vervoer in een groter stedelijk gebied.

Ook goed vinden we de sleutelprojecten om barrières op te lossen zoals rond de Amsterdamse Poort
en de Bolwerken bij het station. 

Terug naar het Haarlemse Probleem en wethouder Litjens van Amsterdam. Wat Litjens zegt is zo 
gek nog niet. Hij heeft namelijk gelijk: Haarlemmers staan massaal in de file naar Amsterdam. En ‘s
avonds komen ze moeilijk Haarlem weer in. 

De oplossing is niet: meer asfalt. Rijkswaterstaat geeft namelijk aan dat een bredere A9 niets oplost.

De oplossing moet dus komen uit het openbaar vervoer!
Echter juist dat openbaar vervoer loopt achter, want Haarlem is heel slecht aangesloten bij 
Amsterdam. Uit onderzoek van de MRA blijkt zelfs dat Haarlem het aller slechtste regionale 
Openbaar Vervoer heeft naar Amsterdam. (zie http://bit.ly/sorrover). 
Dat allerslechtste OV komt doordat het meer dan 45 minuten reizen is naar de 120.000 
werkgebieden aan de Oost en Zuidkant van Amsterdam. Bovendien moet je overstappen. 

Om dit allerlechtste OV te verbeteren is er dus heel dringend behoefte aan echte oplossingen. 
Oplossingen zoals een tram naar Schiphol. Oplossingen zoals een metro vanuit Haarlem station naar
de Zuidas. Vrije busbanen langs de hele Schipholweg en de A9.

Beste raadsleden, het wordt tijd dat Haarlem stopt met Calimero spelen, met 400.000 inwoners is 
deze regio, na Amsterdam, de grootste stad. Het veel kleinere Almere krijgt wel goede OV 
verbindingen voor elkaar. En Rotterdam pleit voor metro’s tot aan Leiden. 

Daarom wil ik u vragen om in deze structuurvisie ambitie te tonen en een sleutelproject op te nemen
voor de tram, de busbanen langs de A9 en de metro. Ga samen met Amsterdam het Haarlemse 
Probleem oplossen! 

Hartelijk dank voor u aandacht.

http://bit.ly/sorrover

